
 
 

PROTOKÓŁ XVII/25 

XVII SESJA RADY GMINY MARCINOWICE z dnia 16 maja 2025 r. 

 

1. Otwarcie sesji   (09:15:52 - 09:16:24) 

Przewodniczący Rady Gminy Marcinowice Pan Artur Fiołek otworzył XVII sesję Rady Gminy 

Marcinowice w dniu 16 maja 2025 r. 

Miejsce odbywania sesji: sala w Publicznym Przedszkolu w Marcinowicach. 

Godzina rozpoczęcia sesji: 9:15. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad   (09:16:26 - 09:16:33) 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność sesji, na 15 osobowy skład stwierdził 

obecnych 15 radnych (listy obecności radnych oraz osób obecnych na sesji stanowią załączniki 

do niniejszego protokołu). 

 

3. Przedstawienie porządku obrad   (09:16:35 - 09:17:03) 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał zebranych z porządkiem dziennym obrad XVII sesji 

Rady Gminy Marcinowice (porządek obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

4. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad   (09:17:05 - 09:17:10) 

Nie zgłoszono wniosku o zmianę porządku obrad sesji. Przyjęto porządek obrad XVII sesji. 

 

5. Przyjęcie protokołu nr XVI/25 z XVI sesji Rady Gminy Marcinowice z dnia 22 kwietnia 

2025 r.   (09:17:12 - 09:19:08) 

Jednogłośnie przyjęto protokół nr XVI/25 z XVII sesji Rady Gminy Marcinowice w dniu 22 

kwietnia 2025 r. 

 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu nr XVI/25 z XVI sesji Rady Gminy 
Marcinowice z dnia 22 kwietnia 2025 r. 

jednostka Rada Gminy Marcinowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 16 maja 2025 r. czas 09:17:28 - 09:19:08 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 



ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartnik Zbigniew ZA 

2 Cielecka Agnieszka ZA 

3 Czernicka Elżbieta ZA 

4 Dżugaj Zbigniew ZA 

5 Fałat Agnieszka ZA 

6 Fiołek Artur ZA 

7 Gerus Stanisława ZA 

8 Jurek Małgorzata ZA 

9 Kot Michał ZA 

10 Krzyśków Waldemar ZA 

11 Kucaba Adrian ZA 

12 Lema Bożena ZA 

13 Maślany Danuta ZA 

14 Poznański Janusz ZA 

15 Wiśniewska Iwona ZA 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia uchwały wyrażającej 

protest wobec projektów ustaw zakładających usunięcie i zdegradowanie ustawą sędziów sądów 

powszechnych w Polsce powołanych przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej   (09:19:25 - 

09:22:08) 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. B. Lema poinformowała, że Komisja na 

kolejnym spotkaniu w dniu 8 maja br. ponownie przeanalizowała treść dwóch petycji, które 

wpłynęły do Rady Gminy Marcinowice.  Stanowisko Komisji nie uległo zmianie. Komisja 

będzie popierała stanowisko wyrażone we wcześniej przedłożonych projektach uchwał, a 



rozpatrywanych 22 kwietnia br. (uchwały zakładały, że petycje w obu przypadkach nie 

zasługują na uwzględnienie) 

Poddano pod głosowanie omawiany projekt  uchwały. 

 

W wyniku głosowania, przy 13 głosach „za”, 1 głosie "przeciw" i 1 głosie "wstrzymującym 

się" podjęto uchwałę Rady Gminy Marcinowice nr XVII/75/25 w sprawie  rozpatrzenia 

petycji dotyczącej podjęcia uchwały wyrażającej protest wobec projektów ustaw 

zakładających usunięcie i zdegradowanie ustawą sędziów sądów powszechnych  w Polsce 

powołanych przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 
podjęcia uchwały wyrażającej protest wobec projektów ustaw 
zakładających usunięcie i zdegradowanie ustawą sędziów sądów 
powszechnych w Polsce powołanych przez Prezydenta 
Rzeczypospolitej Polskiej 

jednostka Rada Gminy Marcinowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 16 maja 2025 r. czas 09:21:19 - 09:22:08 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 86.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 6.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

1 6.67 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartnik Zbigniew WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cielecka Agnieszka ZA 

3 Czernicka Elżbieta ZA 

4 Dżugaj Zbigniew ZA 



5 Fałat Agnieszka PRZECIW 

6 Fiołek Artur ZA 

7 Gerus Stanisława ZA 

8 Jurek Małgorzata ZA 

9 Kot Michał ZA 

10 Krzyśków Waldemar ZA 

11 Kucaba Adrian ZA 

12 Lema Bożena ZA 

13 Maślany Danuta ZA 

14 Poznański Janusz ZA 

15 Wiśniewska Iwona ZA 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2 kwietnia 2025 r.   (09:22:25 - 

09:23:54) 

Przewodniczący Rady Gminy Marcinowice poinformował, że rada gminy nie posiada 

kompetencji do rozstrzygania petycji w treści przedstawionej przez wnioskodawców. 

Poddano pod głosowanie omawiany projekt  uchwały. 

W wyniku głosowania, przy 13 głosach „za”, 1 głosie "przeciw", 1 głosie "wstrzymującym 

się"  podjęto uchwałę Rady Gminy Marcinowice nr XVII/76/25 w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 2 kwietnia 2025 r.  

 

 
głosowanie 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2 
kwietnia 2025 r. 

jednostka Rada Gminy Marcinowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 16 maja 2025 r. czas 09:23:34 - 09:23:54 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 



ZA 13 86.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 6.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

1 6.67 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartnik Zbigniew WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cielecka Agnieszka ZA 

3 Czernicka Elżbieta ZA 

4 Dżugaj Zbigniew ZA 

5 Fałat Agnieszka PRZECIW 

6 Fiołek Artur ZA 

7 Gerus Stanisława ZA 

8 Jurek Małgorzata ZA 

9 Kot Michał ZA 

10 Krzyśków Waldemar ZA 

11 Kucaba Adrian ZA 

12 Lema Bożena ZA 

13 Maślany Danuta ZA 

14 Poznański Janusz ZA 

15 Wiśniewska Iwona ZA 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Marcinowice   

(09:24:12 - 09:27:25) 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. B. Lema poinformowała, że Komisja 

zapoznała się z treścią skargi złożonej przez byłego mieszkańca gminy Marcinowice, która 

dotyczyła braku odpowiedzi na pismo o status prawny i właściciela działki 64/2 Chwałków. 

Komisja spotkała się dwa razy, prowadziła korespondencję z zainteresowanym, który został 

poinformowany, że Komisja i rada nie prowadzi ewidencji gruntów i nie może udzielić takiej 

informacji. Jednocześnie Komisja wskazała gdzie zainteresowany może się zwrócić o 



pozyskanie takiej informacji. Petent poinformował, że jest zadowolony z odpowiedzi Komisji, 

życzy wszystkiego dobrego wójtowi i radnym ale skargi nie wycofa. W związku z tym, p. Lema 

poinformowała,  że Komisja opierając się na zapisach KPA uznaje skargę za zasadną ponieważ 

odpowiedź udzielona zainteresowanemu, na jego pismo z lutego naruszała wskazane  w KPA 

terminy. 

 

Poddano pod głosowanie omawiany projekt  uchwały. 

 

W wyniku głosowania, przy 13 głosach „za”, 1 głosie "przeciw" i 1 głosie "wstrzymującym 

się" podjęto uchwałę Rady Gminy Marcinowice nr XVII/77/25 w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Wójta Gminy Marcinowice 

 

 
 
głosowanie 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Wójta Gminy Marcinowice 

jednostka Rada Gminy Marcinowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 16 maja 2025 r. czas 09:27:03 - 09:27:25 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 86.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 6.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

1 6.67 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartnik Zbigniew PRZECIW 

2 Cielecka Agnieszka ZA 

3 Czernicka Elżbieta ZA 

4 Dżugaj Zbigniew ZA 



5 Fałat Agnieszka WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Fiołek Artur ZA 

7 Gerus Stanisława ZA 

8 Jurek Małgorzata ZA 

9 Kot Michał ZA 

10 Krzyśków Waldemar ZA 

11 Kucaba Adrian ZA 

12 Lema Bożena ZA 

13 Maślany Danuta ZA 

14 Poznański Janusz ZA 

15 Wiśniewska Iwona ZA 

9. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w 2025 roku   (09:27:41 - 09:29:33) 

 

Zastępca Wójta D. Gorlowska poinformowała, że uchwała  jest kontynuacją uchwały 

budżetowej, w której radni wyrazili zgodę na dopłaty do odpadów komunalnych. W związku z 

informacją z RIO konieczne jest podjęcie uchwały, w której postanawia się o pokryciu części 

kosztów  gospodarowania odpadami na dany rok - w tym przypadku na rok 2025. Uchwała 

będzie podejmowana corocznie, na każdy rok, jeżeli będzie taka potrzeba. 

 

Poddano pod głosowanie omawiany projekt  uchwały. 

 

W wyniku głosowania, przy 14 głosach „za” i 1 głosie "wstrzymującym się" podjęto 

uchwałę Rady Gminy Marcinowice nr XVII/78/25 w sprawie   pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi  z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 2025 roku 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 
gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w 2025 roku 

jednostka Rada Gminy Marcinowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 16 maja 2025 r. czas 09:29:11 - 09:29:33 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

1 6.67 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartnik Zbigniew ZA 

2 Cielecka Agnieszka ZA 

3 Czernicka Elżbieta ZA 

4 Dżugaj Zbigniew ZA 

5 Fałat Agnieszka WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Fiołek Artur ZA 

7 Gerus Stanisława ZA 

8 Jurek Małgorzata ZA 

9 Kot Michał ZA 

10 Krzyśków Waldemar ZA 

11 Kucaba Adrian ZA 

12 Lema Bożena ZA 

13 Maślany Danuta ZA 

14 Poznański Janusz ZA 

15 Wiśniewska Iwona ZA 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych   (09:29:47 - 09:29:54) 



Interpelacje i zapytania radnych: brak 

 

11. Wolne wnioski i oświadczenia   (09:29:56 - 10:33:26) 

 

Radny Z. Bartnik złożył oświadczenie jako obywatel RP oraz jako radny gminy Marcinowice, z 

prośbą o odnotowanie w treści protokołu sesji: "Zgłaszam protest wobec projektów ustaw 

zakładających usunięcie i zdegradowanie ustawą sędziów sądów powszechnych w Polsce 

powołanych przez prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej". 

 

Z. Bartnik odniósł się do spotkania z kandydatem na prezydenta p. K. Nawrockim, które miało 

miejsce w dniu wczorajszym, podczas którego ten temat został poruszony, i podczas którego 

kandydat jednoznacznie odniósł się co do tego typu działań.  

 

Do oświadczenia dołączyła radna A. Fałat. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że  rada gminy nie ma na to żadnego realnego 

wpływu. Jeśli chodzi o te kwestie to są inne organy władzy do tego powołane. Oświadczenia 

mają wymiar symboliczny, nie mają wpływu na stan rzeczy. 

 

Z. Bartnik zauważył, że jeżeli będzie to powszechny apel, powszechna opinia to jednak 

rządzący będą musieli wziąć to pod uwagę.   

 

Przedyskutowano i omówiono następujące tematy: 

 

D. Szydełko sołtys wsi Sady - poruszył temat remontu świetlicy wiejskiej w Sadach, w tym 

wymiany posadzki. Zwrócił uwagę na odpadające płytki. Zauważył, że podłoga nadaje się do 

wymiany - zerwania i ułożenia od nowa. Przypomniał, że wójt był na miejscu i widział jak 

wygląda podłoga ale nic się w temacie nie dzieje. Zwrócił się z pytaniem czy był odbiór 

wykonanych prac na świetlicy - zawsze w takim odbiorze brał udział sołtys i radny - tutaj nie 

było takiej sytuacji, nikt nie wiedział o odbiorze. Zauważył, że kilkakrotnie kierował również 

pisma do wójta i rady w temacie wykonania prac na świetlicy, również w kwestii spotkania się 

mieszkańców z wójtem ale do spotkania nie doszło. 

 

W poruszonym temacie wyjaśnień udzielili Wójt Gminy i Zastępca Wójta. 

Wójt Gminy poinformował, że był na spotkaniu w Sadach w spr. rowu, niestety na spotkaniu 

była 1 osoba, nie było sołtysa i radnego, jest to ignorowanie wójta. Wójt wyraził nadzieję, że na 

spotkaniach z udziałem wójta będą także inni mieszkańcy, z którymi będzie można rozmawiać. 

Zauważył, że wszelkie uwagi co do robót należy zgłaszać podczas ich wykonywania, podczas 

prac wykonywane są także roboty zamienne. 

 

Zastępca Wójta poinformowała, że do tematu wymiany posadzki należy podejść kompleksowo, 

Zauważyła, że zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami mieliśmy poczekać, i zobaczyć po 

użytkowaniu świetlicy, bo być może jeszcze się coś zadzieje tak aby poprawki dokonać w 

całości. Prace w świetlicy zostały odebrane końcem ub. roku, gwarancja wynosi 5 lat. W 

świetlicy był remont - pomalowanie ścian, ułożenie posadzki, nie był to kompleksowy remont, z 

usterkami zgłoszonymi zgadzamy się.  Na etapie wykonywania remontu nie było zgłoszeń o 

usterkach.     

 



Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że należy praktykować zasadę zapraszania na 

odbiór prac sołtysa i radnego aby byli świadomi wykonanych prac. 

 

A.Fałat poinformowała, że ten sam wykonawca co w Sadach wykonywał remont – wykonuje 

również prace remontowe w świetlicy we wsi Tąpadła. Zauważyła, że są zastrzeżenia co do 

kierownika budowy. 

 

Z. Bartnik i D. Maślany poparli temat zapraszania sołtysów i radnych na odbiory prac. 

 

Radny A. Kucaba poinformował o: 

- konieczności naprawy pobocza przy drodze powiatowej Strzelce/Chwałków (2899D, dr. 

powiat. 448/1 obręb 0012 Strzelce oraz 116/1 obręb 0002 Chwałków), 

- konieczności zabezpieczenia zakrętu w Chwałkowie przy drodze powiatowej nr 118/1 obręb 

0002 Chwałków (na zakręcie doszło do wypadku – auto wypadło z zakrętu i uderzyło w dom) 

oraz konieczności wykonania progu zwalniającego przy istniejącym przejściu dla pieszych w 

Chwałkowie – to miejsce jest niebezpieczne, chodnik nie spełnia swojej roli, 

- wykonania ciągu pieszo-rowerowego w Chwałkowie - jest dokumentacja na zadanie. 

  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że droga, o której mówił radny Kucaba miała być 

uzupełniona urobkiem - zapotrzebowanie zostało zgłoszone do starostwa powiatowego ale 

temat należy ponowić. 

 

Krótko przedyskutowano temat zgłoszony przez W. Krzyśków dot. niedawnego spotkania z 

ministrem M. Kierwińskim dot. możliwości przekazania gminie środków na odbudowę po 

ostatniej powodzi. 

 

D. Maślany zgłosiła temat zjazdu z mostu w stronę Kalna - właściciel nie może dojechać do 

działki. Wójt poinformował, że droga ta zaplanowana jest do remontu. 

 

D. Szydełko poinformował, że woda wymyła mostek przy zjeździe na działkę rolną z Sadów na 

Białą - na mostek nie wjedzie się ciężkim sprzętem. Zastępca Wójta poinformowała, że temat 

jest uwzględniony jako do remontu.  

 

Sołtys Szydełko poruszył również tematy: wykonania drogi w Sadach - we wsi nie zrobiono ani 

1m drogi, koszenie poboczy i placów zabaw, komunikacji publicznej tak aby mieszkańcy mogli 

wydostać się i wrócić po pracy do domu w Sadach, wykonania drogi gminnej Sady na Tąpadła, 

która łączyłaby się z drogą powiatową, wykonanie drogi Sady/Biała/Mysłaków.  

 

Ponadto krótko omówiono temat budowy zbiornika i regulacji potoku Sadowa. 

 

Prezes ZUWiK sp. z o.o. Strzelce poinformował zebranych o pracach związanych z 

kanalizowaniem wsi Śmiałowice oraz bieżącej działalności spółki. 

 

Przedyskutowano ww. tematy oraz dodatkowo tematy: koszenia traw przy drogach, wykonania 

ścieżek rowerowych, w tym ścieżki zaplanowanej do wykonania na odcinku 

Zebrzydów/Pszenno na obecnej drodze transportu rolnego (kwestia przetargu, złożonych ofert, 

dokumentacji, terminu wykonania prac). 

 



12. Zamknięcie sesji   (10:33:40 - 10:33:43) 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy Pan Artur Fiołek 

zamknął obrady XVII sesji Rady Gminy Marcinowice w dniu 16 maja 2025 r. 

Godzina zakończenia sesji: 10:33. 

Protokołowała: Honorata Błońska 

Podpis protokolanta: ……………………. 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 


